

Röjeråsens Bystugeförening

Protokoll fört vid
årsmöte den 17/3 2024
i bystugan.

1. **Mötets öppnande:** Mötet öppnas.
2. **Val av ordförande till mötet:** Mötet väljer Roland Pettersson.
3. **Val av sekreterare för mötet:** Mötet väljer Sofia Engblom.
4. **Val av justerare jämte ordförande:** Mötet väljer Mikael Ganea.
5. **Dagordningens godkännande:** Dagordningen godkändes.
6. **Kallelsens godkännande:** Kallelsen godkändes.
7. **Verksamhetsberättelsen:** Ordförande läste upp verksamhetsberättelse, ekonomisk berättelse samt revisionsberättelse varpå dessa godkändes och lades till handlingarna.
Mötet beviljade ansvarsfrihet för det gångna året.
8. **Val av styrelse:**
Som ordförande på 1 år valdes Roland Pettersson. (nyval)
Som ledamot på 2 år valdes Nina Pettersson.
Som ledamot på 2 år valdes Rosie Pettersson. (nyval)
Som ledamot på 2 år valdes Marielle Bodin. (nyval)
Som ledamot på 2 år valdes Ninni Svedberg. (nyval)
Som suppleanter på 1 år valdes Erik Johansson (nyval) och Emma Heed (nyval).
9. **Val av kassör:** Som kassör på 1 år valdes Rosie Pettersson. Hon tar hjälp av Göran Back.
10. **Val av revisorer:** Som revisorer på 1 år valdes Stig Blecko och Carina Jones.
11. **Firmatecknare:** Mötet menar att ordförande och kassör tecknar firman var för sig.
12. **Val av valberedning:** Valberedningsposterna går till Jimmy Karlberg och Alexander Andersson.
13. **Fastställande av medlemsavgiften 2024:** Mötet beslutade att avgiften blir 200 kr/familj och 100 kr/enskild medlem.
14. **Övriga frågor:**
 - Skylt vid sågen. Styrelsen tittar på detta och i dialog med byvägarna så lägger vi detta på entreprenad.
 - Gräsklippning. Det finns flera som kan ställa upp och klippa gräs och stötta Arne.
 - Bokning av bystugan. Styrelsen tillfrågar Marielle om detta.
 - Snöskottning runt bystugan. Vägföreningen tar detta på möte och diskuterar skötsel och återkommer till bystugeföreningen.
 - Uthyrning av bastu. Förslag finns på att det ska kosta 100 kr per gång, vilket godkänns av mötet.
 - Storstädning. Grupp 2 ansvarar.
 - Midsommar. Grupp 3 ansvarar.
 - Småhusen på andra sidan vägen skulle ha setts över, främst gällande ruttna vindskivor.
 - Grupplistora behöver en liten uppdatering för nya bybor.
15. **Mötet avslutas:** Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet.

Vid pennan:

Sofia Engblom

Justeras:

Mikael Ganea